
Protokoll 

Trummenäs Vägars Samfällighetsförening 

2021-09-27 

§1 Ordf öppnade mötet. Förelagd dagordning 

godkändes. 

§2 Föregående protokoll godkändes efter en smärre 

justering. 

§3Trummenäsvägen Huvudled ? Ordf redogjorde för 

samtal han haft med Tekniska kontoret.Kommunen är 

inte benägen att ta sig an detta i nuläget. 

§4 Antons väg: Ordf har haft kontakt med Kennet 

Ahlgren  ang asfaltering. Vill avvakta till sista tomten är 

bebyggd. 

§5 Ekonomi: På kontot finns 475.000:- Vi har en god 

ekonomi i föreningen. 

§6 Inkomna skrivelser: På Vävarvägen o Tuskaftsvägen 

efterlyser man farthinder/gupp för att dämpa farten. 

Beslutade att avvakta och montera upp 

”hastighetsmätaren”  i området. 

§7 Ordf meddelade att  snöröjningen  o avtal med 

Peter Hansson är förlängt. Mats nämnde att vissa 

vattenavstängningar i gatan är gömda under asfalten 



ute på udden.Uno ansåg att vägkanterna borde klippas 

igen.  

Nästa möte: 1 november kl 17.30. 

§8 Ordf avslutade mötet. 

 

Vid protokollet 

 

 

Claesåke Alfzon                                   Jan-Erik Andersson 

Sekr                                                       Ordf 


